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Vakfıkebir Mesleki Ve Teknik Anadolu Lisesi (MTAL) ve Uygulama Oteli  Müdürü Mehmet Kahveci,
2023 turizm sezonunu değerlendirdi. Müdür Kahveci, yaz sezonu nedeniyle güzel ve verimli bir sezon geçirdiklerini söyledi.

akfıkebir Mesleki Ve Teknik 

VAnadolu Lisesi (MTAL) ve 
Uygulama Oteli Müdürü Mehmet 

Kahveci, 2023 turizm sezonunu 
değerlendirdi. Müdür Kahveci, Yaz 
sezonu nedeniyle güzel ve verimli bir 
sezon geçirdiklerini söyledi.

“VERİMLİ BİR SEZON GEÇİRDİK”
Yaz aylarında Mayıs ayında başlayarak 
turizm sezonunda yani Ekim ayına kadar 
otelimizin doluluk oranı %100 olarak 
gerçekleştiğini belirten Müdür Mehmet 
Kahveci, “Otelimizde Türkiye'nin her 
yerinden ve her bölgesinden gelen 

misarlerimizi ağırladık. Geldiler 
konakladılar dinlendiler ve 
memnuniyetlerini dile getirerek mutlu bir 
şekilde ilçemizden ayrıldılar. Bu manada 
olumlu dönüşler aldık. Buda bizleri 
ziyadesiyle memnun etti. Verimli bir sezon 
geçirdik dedi.” > Sadık AYDIN 2'de

> Sadık AYDIN 4'de

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 3'de

İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, Trabzon'un sorunları hakkında Mecliste gündem dışı söz aldı.
Trabzon'un sorunlarının yanı sıra Vakfıkebir Devlet Hastanesi'nin içler açısı durumunu dile getirdi.

Vakfıkebir Halk Eğitimi Merkezi tarafından usta öğretici Meral Bektaş Bıyıklı, yönetiminde
yetişkinler için resim kursu açıldı. Kursta Cumhuriyetin yüzüncü yılına yakışır tablolar ortaya çıktı.

CUMHURIYETIN YUZUNCUBAÞKAN BAHADIR, BELEDÝYECÝLÝÐÝ MÝ UNUTTUNUZ
YOKSA HALKA HÝZMETTEN MÝ VAZGEÇTÝNÝZ?

VAKFIKEBIR DEVLET HASTANESININ
DURUMU IÇLER ACISI

YILINA YAKISIR 61 PROJE!

CUMHURIYETIN YUZUNCU
YILINA YAKISAN KURS!



Vakfıkebir Mesleki Ve 
Teknik Anadolu Lisesi 
(MTAL) ve Uygulama 

Oteli Müdürü Mehmet 
Kahveci, 2023 turizm 
sezonunu değerlendirdi. 
Müdür Kahveci, Yaz sezonu 
nedeniyle güzel ve verimli bir 
sezon geçirdiklerini söyledi.
“VERİMLİ BİR SEZON 
GEÇİRDİK”
Yaz aylarında Mayıs ayında 
başlayarak turizm sezonunda 
yani Ekim ayına kadar 
otelimizin doluluk oranı %100 
olarak gerçekleştiğini belirten 
Müdür Mehmet Kahveci, 
“Otelimizde Türkiye'nin her 
yerinden ve her bölgesinden 
gelen misarlerimizi ağırladık. 
Geldiler konakladılar 
dinlendiler ve 
memnuniyetlerini dile getirerek 
mutlu bir şekilde ilçemizden 
ayrıldılar. Bu manada olumlu 
dönüşler aldık. Buda bizleri 
ziyadesiyle memnun etti. 
Verimli bir sezon geçirdik 
dedi.” 
“BİZ HER YÖNÜYLE HİZMET 
VERMEYE DEVAM 
EDİYORUZ”
Misarlerimiz özellikle 
hijyen/temizlik ve 
kahvaltımızdan övgüyle 
bahsederek çok memnun 
kaldıklarını belirtiler. Bunu da 
internet üzerinden arama 
motorlarında gezinti 
yapıldığında Vakfıkebir 
Uygulama Oteli ilk sıralarda 
olduğunu görmek mümkün. 
Yaz sezonu nedeniyle güzel 
ve verimli bir sezon geçirdik. 
Bu gün itibariyle sezon sonu 
olması nedeniyle günlük 
misar ortalamamız 25-30 
kişiyi buluyor. Sektörde birçok 
müessese kapatmasına 
rağmen biz her yönüyle hizmet 
vermeye devam ediyoruz.
“PROJE OKULU OLDUK”
Bu yıl okulun proje okulu 
olduğunu ve Cumhuriyetimizin 
kuruluşunun yüzüncü yılında 
yaptığımız projelerin 61'inin 
kabul görmesi ki bu rakamında 
Trabzon'un plakasıyla 
özdeşleşmiş olması bizleri 
ziyadesiyle memnun etti. 
Müdür Mehmet Kahveci 
değerlendirmelerinde şu 
ifadelere yer verdi; 

Okulumuzun pansiyonunda bu 
gün itibariyle 90 öğrencimiz 
yatılı olarak konaklıyor.  
Bunların 50'si kız 40'ı erkek 
öğrencilerden oluşuyor. 
Okulumuza öğrenci olarak 30 
yiyecek kısmına, 30 
konaklama kısmına, 32 
tanede sınavsız alana kayıtlı 
geldi. Geçişler dolayısıyla 20-
25 öğrencimiz de gitmiştir. 
Ama projeden giden çok yok. 
60 öğrencinin 50-52'siduruyor 
ki özellikle yiyecek 
bölümünden giden hiç kimse 
yok. Okulumuzda disiplin 
problemi yok. Düzenimiz 
oturdu. Şunu da belirtmek 
lazım sınavlı öğrencilerin tavır 
ve davranışları, hareketleri çok 
daha farklı. Hiçbir sıkıntı 
yaşamıyorsunuz. 
Öğrencilerimiz seviyelerine 
göre sınıara ayrıldı. Hepside 
gayretli ve çok istekli, merak 
içersindeler sürekli soruyorlar 
ve araştırıyorlar. Kurum olarak 
şu an keşke daha öncelerde 
bu seviyelerde olabilseydik 
diyeceğimiz anlardayız. 
Öğretmen sıkıntımız yok 
sayılır. Proje okulu olmamız 
nedeniyle yiyecek 
öğretmenine ihtiyacımız oldu. 
İki öğretmenimizi dışarıdan 
görevlendirdik. Aynı şekildi 
İngilizce öğretmenine 
ihtiyacımız vardı bunu da 
dışarıdan ücretli olarak alarak 
tahsis ettik. Ayrıca beden 
eğitimi öğretmenimizin 
tayınının çıkması nedeniyle 
görevlendirildi. Bu manada 
özellikle okulumuzdaki tüm 
öğretmenlerime teşekkür 
etmek istiyorum. 
“100. YIL NEDENİYLE 30'A 
YAKIN PROJE”
Cumhuriyetimizin kuruluşunun 
100.cü yılı nedeniyle 30'a 
yakın proje yaptılar ve bunları 
da görselleri kayıt altına 
alınarak belgelendi. Okulumuz 
adına çok önemli ve bu 
çalışmalar arşiv niteliğini 
taşıyor.  Yaptığımız yurt dışı 
projelerimizden biri sona erdi. 
İtalya, Avusturya, Litvanya ve 
Türkiye ortaklığında 15 gün 
önce Litvanya gezisi sonrası 
projemiz tamamlandı. Bunların 
dışında üç öğrencimiz 
öğretmenlerimiz eşliğinde 
Macaristan'a göndererek 
stajlarını tamamlayarak geri 
dönüş yaptılar. Projeler 
kapsamında üç öğretmenimizi 
de başka ülkelere gönderdik. 
Şu an devam eden üç 
projemiz var ki okul anlamında 
güzel şeylere imza atıyoruz. 
Gayretimiz bu yönde. 
“ÖĞRENCİLERİMİZ SADECE 
TRABZON'DA DEĞİL 
TÜRKİYE'NİN HER 
TARAFINDA ÇALIŞMAYA 

BAŞLAYACAKLAR”
Proje okulu olmamız 
nedeniyle Türkiye de bir 
ilimizde faaliyet gösteren 
büyük bit otel zincirinin 
sahipleriyle görüştük. 
Önümüzdeki günlerde 
ilçemize gelerek büyük oranda 
kendileriyle anlaşacağız. Tüm 
öğrencilerimizi otellerinde hem 
staj hem de okul sonu 
çalıştıracakları yönünde bir 
anlaşmaya varacağız. Bir 
protokol hazırlayarak gereğini 
yapacağız. Öğrencilerimiz 
artık sadece Trabzon'da değil 
Türkiye'nin her tarafında 
çalışmaya başlayacaklar. Bu 
da proje okulu olmamız 
nedeniyle okulumuzun önü 
açılmış oldu. Önceden sadece 
bulunduğumuz ilde staj ve 
çalışma yapılabiliniyordu. Artık 
öğrencilerimiz Türkiye'nin her 
yerine giderek oralarda farklı 
davranışları görerek yerinde 
uygulamalı eğitim de yapmış 
olacaklar. 
“MUTFAKLARIMIZDA 
YENİLEME 
ÇALIŞMALARINDA SON 
AŞAMAYA GELDİK ve YENİ 
TOPLANTI SALONU 
YAPTIK”
Mutfaklarımızda yenileme 
çalışmalarında son aşamaya 
geldik.  Yine çok güzel bir 
toplantı salonu yaptık. Son 
sistem bir salonda üst düzey 
amirlerimizin toplantı 
yapacakları bir salona 
kavuşmuş olduk. 
Öğretmenlerimizin daha 
verimli ve refah bir ortamda 
çalışmaları için öğretmenler 
odamızı yeniliyoruz. 
Öğrencilerimizin kaldığı 
pansiyonlarda yenileme ve 
modernizasyon çalışmalarımız 
devam ediyor. Otel kısmında 
ise laminant yenileme 
çalışmalarımız devam ediyor. 
Laminantlarımızı geçen yıl 
uygun yattan almıştık. Mutfak 
bölümümüzde yemek 
hizmetlerimizde Vakfıkebir ve 
Beşikdüzü'nün taşıma 
yemeğini yapmaya sağlıklı bir 
şekilde devam ediyoruz. 
“İHTİYAÇLARIMIZIN % 85'İNİ 
VAKFIKEBİR'DEN TEMİN 
EDİYORUZ”
Okulumuzun ilçemize katkısı 
bakımından değerlendirirsek 
ihtiyacımız olan gıda 

maddelerinin % 85'ini 
Vakfıkebir'den temin ediyoruz. 
Geri kalan kısmını da civar 
ilçelerimizden temin ediyoruz.  
Otelimizde kazandığımız 
paranın tamamını ilçemizde 
harcıyoruz. Günlük olarak üç 
bin kişilik yemek çıkarıyoruz. 
Öğrencilerimiz usta öğreticiler 
nezaretinde mutfağa gece 
saat üçlerde giriyor. Bunların 
emeğini hiçe sayamayız. Biz 
öğrencilerimize öğrencilerimiz 
bize güveniyor ve güzel 
yemekler çıkarıyoruz. Eğer bir 
öğrenci tıp fakültesi ya da 
hukuk fakültesine gidemiyorsa 
bu okul onlar için tercih 
meselesi olmalı ki bir staj 
sürecinde bir öğrenci aylık 
olarak en az 6 bin Tl para 
kazanıyor, sezon boyu 
hesapladığında ise 90 bin Tl 
kazanıyor. Buda 
küçümsenecek bir meblağ 
değil. 
“BURS VERİYORUZ”
Okulumuzda öğrenin gören 
başarılı ilk on öğrencimize 
okul olarak burs veriyoruz. Biz 
sadece bunlarla yeterli 
kalmıyoruz. Doğu ve 
Güneydoğu Anadolu'dan 
yardım taleplerinde bulunan 
okullarımıza bir nevi kardeş 
okul kapsamı gibi yardım 
yapıyoruz. Şu an bir 
okulumuzun 30 öğrencisinin A 
dan Z ye kadar ihtiyaçlarının 
karşılamak için kolilerimiz 
hazır yerine ulaştırmak için 
göndereceğiz. 
“GELEN MİSAFİRLERİ 
BÖLGEMİZDE 
TUTAMIYORUZ”
İçimizi açıdan önemli bir yön 
ise konaklamaya gelen 
misarlerimiz akşam geliyor 
sabah erkenden otelimizden 
ayrılıyor. Nedeni ise 
bölgemizde onları 
getireceğimiz ve gezdirme 
noktasında işletmelerin 
olmaması. Eğer bu yönde 
işletmeler olsa onların ilçeye 
ve bölgeye ekonomik girdi 
bırakmalarını sağlarız. 
Özellikle gezi programları 
yapmamız için alt yapının 
olması lazım. Bizin 
yaylalarımız diğer yaylalardan 
çok daha güzel ve doğallığı 
bozulmamış. Bu yönünü de 
kullanmamız lazım ama 
kullanamıyoruz. Özellikle 

gelen misarlerimiz yöresel 
ürünleri alabilmek için bir 
sokak bir semt tahsis edilerek 
kolay bir şekilde bu ürünlere 
erişme noktasında bizlere 
haklı olarak eleştirileri ve 
önerilerde bulunuyorlar. 
“OKULUMUZ TÜRKİYE'NİN 
HER BÖLGESİNDE 
TANINIYOR”
Okulumuz artık il içi ve il 
dışında da tanınıyor. 
Türkiye'nin her bölgesinden 
insanlar okulumuzu çok iyi 
tanıyorlar. Hizmetten memnun 
olduklarını dile getiriyorlar. 
Gittiğimiz toplantılarda bunu 
gözlemliyoruz. Bunu 
müdürlerimiz katılımcıların 
huzurunda sözlü olarak ta 
ifade ediyorlar. Bu da ilçemiz 
adına bizlere gurur veriyor. 
“BU BAŞARI BİR EKİP 
İŞİDİR”
Bunları yaparken bölgemizde 
dengeleri korumak 
zorundayız. Yerel dinamikleri 
iyi bilmek ve kollamak 
durumundayız. Nitelikli 
öğrencilerimizin durumu çok 
kötüydü, yıllar geçtikçe bunu 
düzelterek öğrencilerimizin 
tavır ve davranışlarında iyi 
yönde ilerleme kaydettiklerini 
gözlemliyoruz. Bu da bizlere 
çalışma azmi veriyor. Okul, 
çevre, öğretmen ve 
öğrencilerimizle biz bir 
bütünüz. Bir birimizden 
ayrılamayız. Bu bir ekip 
başarısıdır. Tek başına 
kazanım değildir. Bunda 
basının ve çevrenin önerileri 
de olumlu yönde etkilemiştir. 
Bunu da belirtmem gerekiyor. 
Çok arzulamama rağmen 
gerçekleştiremediğimiz 
bahçemizin düzenlenerek 
modern bir görünüme 
kavuşturmak. Ayrıca otelimizin 
lobi bölümünü de modern bir 
görünüme kavuşturmak için 
projelerimizi hazırladık alt yapı 
ve nansman bölümünü 
halletmeye çalışıyoruz. Yakın 
zamanda bunları yaparak 
daha da ivme kazanacağız. 
Her şey Vakfıkebir ilçemizin 
geleceğine damga vuracak 
gençlerimizin iyi bir ortamda 
yetişmeleri için gayret ve çaba 
harcıyoruz. Bu fırsatı 
verdiğiniz için sizlere de 
kurumum adına teşekkür 
ediyorum dedi.” 

HABER 24.11.20232

Ahmet KAMBUROĞLU

“NASIL BÝR YOL ÝZLEYECEKLER”
Belirli kişilerin etekleri tutuştu…
AK Parti Vakfıkebir İlçe Başkanı Ahmet 
Uzun, yerel seçimlerde belediye meclis 
üyesi adaylığı yönünden hangi yolu 
izleyecek?
Bu dönemki isimler listede yer alacak mı?
Bu dönemki belediye meclis üyelerindeki 
bazı isimlere sözler verildiği konuşuluyor…
Belediye Başkan Yardımcılığı sözü ön 
planda tutuluyor…
Bazı meclis üyeleri ise bizi yazmamaları 
gibi lüksleri yok gibi söylemler 
Vakfıkebir'de dolaşır oldu…
Vakfıkebir'de mevcut belediye meclis 
üyelerinin bazılarına tepki çok…
Her köşe başı kulis yapılmaya ve 
eleştirileri en aza indirgemeye çalıştıkları 
kulaktan kulağa dolaşıyor…
Vatandaş bazı simalardan hoşlanmıyor…
Eğer bu durum böyle devam edilirse, AK 
Parti ilçede meclis üyeliği yönünden büyük 
kayıp görecek…
İsimlerde değişiklik olduğu taktirde ise bu 
kayıp önlenecek gibi duruyor…
İlçe Başkanı Ahmet Uzun, geçmiş 
dönemdeki ilgisi, bu döneme nasıl 
yansıyacak, merak konusu…
***********************
Başkan Balta, bu hafta Ankara'ya 
çağırıldı…
AK Parti Vakfıkebir İlçe Başkanı Ahmet 
Uzun ile birlikte Ankara'ya gittiler…
Ankara'ya neden gittikleri az çok belli…
Bu süreçte Muhammet Balta'dan müsaade 
mi istenecek yoksa tekrar başkan adayı 
olarak AK Parti'den gösterilecek?
Bu durum yakın bir zamanda netliğe 
kavuşur…
AK Parti Vakfıkebir'de, Muhammet Balta ile 
yola devam edecek gibi görünüyor. Meclis 
üyeleri yönünden ise birçok isimin 
değişeceği belli oldu…
Birçok isim listede yer alamayacak…
***********************
Cumhuriyet Halk Partisi İlçe Başkanı Olcay 
Bahadır, durmak bilmiyor…
İlçede muhalefet olduğu belli oldu…
Vakfıkebir'de Belediye Başkan adayı 
çıkartacakları belli oldu…
Bir isim üzerinde durulduğu ve halk 
tarafından sevilen bir kişi olduğu söylemleri 
arasında…
Meclis üyelerini oluşturma telaşındalar, her 
isimi ince eleyip sık dokuyorlar ve meclis 
üyeliği yönünde daha fazla koltuk 
alacaklarına inanıyorlar…
İYİ Parti ilçede suskunluğunu koruyor…
Hemen hemen ilçede yoklar gibi bir şey…
İYİ Parti ilçede belediye başkan adayı 
çıkartmayacak gibi duruyor.
Hiç bir hareketlilik, hiçbir heyecan yok…
Fazla bir zaman kalmadı, hem belediye 
başkan adayı hemde meclis üyesi adayları 
yakında açıklanır ve vatandaşlar 
kararlarını verir…
***********************
İlçede birçok isim dolaşır oldu…
Bazı isimler başkan adaylığı yönünden, 
birileri ile köşe başı kulis yapıyormuş?
Öyle bir işimler var ki, gülmemek mümkün 
değil…
Vakfıkebir öyle bir yerdir ki…
Bazı isimler ve soyadı çok sevilir, 
bazılarından ise nefret edilir…
O bazı kişiler nefret edilir taraftan yol 
izlemeye çalışıyormuş…
***********************
Emin Uludüz, bağımsız aday olacak mı?
Muhalefet yönünden en güçlü adaylardan 
birisi…
Yıllardır ilçe muhalif yönünde seçime 
giriyor.
Muhalefet yönünden en güçlü adaylardan 
birisi olduğu göz ardı edilmemesi 
gerekenlerden birisi…
İlçe ittifakı ilerleyen günlerde kimi aday 
çıkartacak merak konusu…
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CUMHURIYETIN YUZUNCU YILINA YAKIŞIR 61 PROJE!

Vakfıkebir Kadın Mesleki Eğitim Merkezi ve Ürün İşletme Atölyesi yakın bir tarihte hizmete giriyor. 
VAKFIKEBIR'LI KADINLARA ISTIHDAM IMKANI 

anayi ve Teknoloji 

SBakanlığına bağlı 
Kalkınma Ajansları Genel 

Müdürlüğü tarafından Sosyal 
Gelişmeyi Destekleme Programı 
kapsamında finanse edilerek 
Doğu Karadeniz Kalkınma Ajansı 
aracılığıyla Vakfıkebir Belediyesi 
tarafından yürütülen proje ile 
ilçedeki kadınlar mesleki eğitim 
alma imkanı bularak yöresel 
ürünlerimizi işleyecekler. 
Vakfıkebir Kaymakamı Dr. Hacı 
Arslan Uzan, Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, Ziraat 
Odası Başkanı Muhammet Kılıç, 

projeye destek veren Kebirsüt, 
İslamoğlu ve İskenderoğlu 
firmalarının yetkilileri Yılmaz 
Karadeniz, Bilal İslam, Hüseyin 
İskenderoğlu ve Ener 
İskenderoğlu ile birlikte projenin 
uygulanacağı Hacıköy 
Mahallesinde bulunan, tamirat 
ve tadilatı tamamlanmak üzere 
olan binada incelemeler yaptılar. 
Çalışmalarla ilgili bilgi veren 
Başkan Muhammet Balta; 
“Kadın Mesleki Eğitim Merkezi 
ve Ürün İşletme Atölyemizin 
büyük bir özenle tamirat ve 
tadilatı yapılıyor. Çalışmalar 

tamamlanmak üzere. Bu proje ile 
birlikte hem kadınlarımız için 
yeni istihdam kapıları açılacak 
hem de ilçemize ekonomik girdi 
sağlanacak. İlçemize hayırlı 
olsun. Projeye destek veren 
Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığımıza, Doğu Karadeniz 
Kalkınma Ajansına, 
Kaymakamlığımıza, İlçe Tarım 
ve Orman Müdürlüğümüze, 
Vakfıkebir Ziraat Odamıza, 
Kebirsüt, İslamoğlu ve 
İskenderoğlu firmalarımıza 
teşekkür ediyorum” diye 
konuştu.



3 HABER

İnsanoğlunun anası olan kadının 
değeri bütün tarih boyunca 
üretmiş olduğu ve ortaya 
koyduklarından çok toplum 
tarafından kendisine evde ve 
ailede tanınmış statüsünden 
ibaret olmuştur.
Günümüzde eğitim, iş hayatı ve 
hukuki düzenlemeler ile kadın, 
erkek egemen düzenin 
hakimiyetinden kurtulmaya 
başlamıştır. Bu düzenlemelere 
'Aile Hukuku' anlamında 
bakmaya devam ettiğimizde son 
düzenlemeler aşağıdaki 
şekildedir.
Birliğin temsili (TMK m.188-
191)
Evlilik birliğinin temsili 
hususunda da eski Medenî 
Kanunun kadın erkek eşitliğine 
aykırı olan hükmü esaslı bir 
değişikliğe uğramıştır. Türk 
Medenî Kanunu'nun 188'inci 
maddesine göre eşlerden her 
biri ortak yaşamın devamı 
süresince ailenin sürekli 
ihtiyaçları için evlilik birliğini 
temsil etme yetkisine sahip olup 
birliğin temsili yetkisini 
kullandıkları hâllerde üçüncü 
kişilere karşı müteselsilen 
sorumlu (m. 189/f. 1) 
tutulacaklardır. 
Evlilik birliğinin temsili Aile 
Hukukuna has, kendine özgü bir 
kurumdur. Evlilik birliğinin tüzel 
kişiliği olmadığı için buradaki 

temsil gerçek anlamda “evlilik 
birliğinin temsili” olmayıp bir eşin 
ortak yaşamın devamı süresince 
ailenin sürekli ihtiyaçları için 
yaptığı borçlanma işlemlerinden 
(MK. m. 188) diğer eşin de 
müteselsilen sorumlu olması 
(MK. m. 189/f. 1), ona da 
başvurulması anlamına 
gelmektedir. Ailenin sürekli 
ihtiyaçları deyimiyle ne 
kastedildiği ailenin sosyal 
düzenine, içinde bulunduğu 
ekonomik duruma ve yerel 
adetlere göre belirlenmelidir. 
Ancak yiyecek, içecek, giyecek 
ve yakacak maddelerinin, evin 
ve çamaşırların temizlenmesi 
için temizlik araç ve gereçlerinin, 
öğrenimlerini sürdüren çocuklar 
için gerekli kitap, defter ve diğer 
eğitim araç ve gereçlerinin satın 
alınması; zorunlu küçük 
onarımların yaptırılması, hastalık 
durumunda hekime muayene 
olma ve ilaç satın alınması, eve 
günlük bir ya da birkaç gazete 
satın alınması için gerekli hukukî 
işlemleri, bunlar ailenin sürekli 
ihtiyaçları kabul edildiği için 
eşlerden her biri diğerinin 
rızasına ve katılımına ihtiyaç 
olmaksızın tek başına yapmak 
yetkisine sahiptir. 
Eşlerin Meslek ve İşi (TMK 
m.192)
TMK Madde 192- 'Eşlerden her 
biri, meslek veya iş seçiminde 

diğerinin iznini almak zorunda 
değildir. Ancak, meslek ve iş 
seçiminde ve bunların 
yürütülmesinde evlilik birliğinin 
huzur ve yararı göz önünde 
tutulur.' şeklindedir. Yasal 
düzenleme ile eşlerin meslek ve 

iş seçiminde evlilik birliğinin 
huzur ve yararının ön planda 
tutulması öngörülmüştür. 
Burada eksik olan husus ise 
eşlerin meslek ve iş 
seçiminde uyuşmazlığa 
düşmesi halinde ne olacağı 
sorunudur. Yasa koyucu bu 
konuda bir düzenleme 
yapmamıştır.  İhtilaf halinde, bu 
husus evlilik birliğinin temelinden 
sarsılması nedeniyle genel 
boşanma sebebi olabilecektir. 
Toplum, kadın ve erkek 
meslekleri oluşturmuştur. 
Kadın her alanda çalışabi-
lecekken ancak öğretmenlik, 
psikologluk, eczacılık gibi bazı 
meslekler kadınlar için uygun 

bulunmakta; pilotluk, kaptanlık 
gibi bir süre eve gelmesini 
engelleyecek türde bir meslekler 
ise evlilik yaşamı ile 
bağdaşmadığı gerekçesiyle hoş 
karşılanmayacaktır. Bu durumda 
önceki yasal düzenlemede yer 

alan 'izin' meselesinin toplum 
tarafından terk edilmediğini ve 
TMK m.192 de yer alan 
düzenlemenin toplum tarafından 
benimsenmediğini 
göstermektedir.  
Velayet Hakkının Kullanılması 
(TMK m.335-339)
Önceki Medeni Kanun'da anne 
ve baba arasında velayet 
hakkının kullanılması 
açısından bir ayrım yapılmış ve 
babaya, anne karşısında 
üstünlük tanınmıştır. Bu 
sebeple çocuğun öz adının 
konmasında, okulunun 
saptanmasında, işe 
verilmesinde, tıbbi müdahalede, 
nişanlanmada, akrabalarla ve 

arkadaşlarla ilişkilerde son söz 
hep babaya ait olmaktaydı.Bu 
hüküm, kadın-erkek eşitliğine 
aykırı olduğundan tümden 
değiştirilmiştir.
Yeni TMK m. 336/f. 1 uyarınca, 
evlilik devam ettiği sürece ana 
ve baba velâyeti birlikte 
kullanırlar. Bunun için il 
ehliyetine sahip olmaları 
gerekir.Bu hüküm uyarınca 
anne ve baba, velayet 
hakkının kapsamına giren her 
konuda, yani çocuğun bakım, 
eğitim, korunma ihtiyaçlarının 
karşılanması, kişiliğine özen 
gösterilmesi, çocuğun temsil 
edilmesi ve mallarının 
yönetilmesi konularında 
birlikte hareket edeceklerdir. 
Türk Medeni Kanunu, eşlerin 
evlilik birliği için önem taşıyan bir 
konuda farklı kirlere sahip 
olması halinde eşlerden birisi ya 
da her ikisine hâkime başvuru 
imkânı tanımıştır. Eşler, kişisel 
çekişmelerin ötesinde evlilik 
birliğinin hayati menfaatleri için 
hâkimin ihtarını veya arabu-
luculuğunu isteyebilirler. Mesela 
çocuğun adının konması, 
okuyacağı okulun seçilmesi gibi 
hususlara ilişkin 
uyuşmazlıklarda hâkimin mü-
dahalesi istenebilir.
Özetle, Türk Medeni 
Kanunu'nda önceki Medeni 
Kanunumuza göre kadın-erkek 

eşitliğini sağlama yolunda, 
birkaç istisna hariç olmak üzere, 
çok önemli ve olumlu 
değişiklikler yapılmıştır. Kocanın 
artık evin reisi kabul edilmemesi 
ve evlilik birliğini ilgilendiren 
konularda, ortak konutun 
seçilmesinde eşlerin ortak karar 
alması ilkesinin getirilmiş olması, 
eşlerin bir meslek seçiminde 
diğer eşin rızasına ihtiyaç 
duymaması, evlenme yaşı 
bakımından kadın ve erkek için 
evlenme yaşının aynı belirlenmiş 
olması, velayet hakkının 
kullanılmasında kocanın oyunun 
üstün tutulmasından 
vazgeçilmesi gibi gelişmeler 
yaşanmıştır. Ancak kanun 
koyucunun tüm bu çabalarına 
rağmen aile hayatında kadın 
ve erkek arasında arzu edilen 
eşitlik yaşanmamıştır.Sadece 
hukuk kuralları ile istenen 
değişimin yaşanması mümkün 
değildir.Toplumun kadına 
bakışının ve ona yüklediği 
rolün farklılaşması gerekir. Bu 
sebeple hukuk kurallarını 
değiştirmekten ziyade, bu 
konuda önce ailede, sonra 
okulda verilecek eğitimle bakış 
açılarının, toplumdaki kadın 
algısının değişimi sağlanmalıdır. 
Aksi takdirde kadın-erkek eşitliği 
yasalarda yer alan kelimelerin 
ötesinde bir anlam 
taşımayacaktır.

“Kadına Söz Ver
Dünya Değ�şs�n”

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU

HUKUKTA BU HAFTA

av.grbzkmbr
www.gurbuzkamburoglu.av.tr

avukatgurbuzkamburoglu@gmail.com

Büyükliman
Postası 24.11.2023

Vakfıkebir İlçe Halk Eğitimi 
Merkezi Müdürlüğü 
yerleşkesinde usta 

öğretici Meral Bektaş Bıyıklı, 
yönetiminde geleceğin 
sanatçılarına destek olmak ve 
unutulmaz bir deneyim 
yaşatmak için açılan kursa 
gencinden yaşlısına her yaştan 
öğrenciler katılım sağlıyor.  
Kurs, yetişkinlerin sanatla iç içe 
olabileceği, temel tekniklerin 
öğretildiği ve bireysel 
yeteneklerin ortaya çıktığı bir 
kurs haline geldi.
CUMHURİYETİN YÜZÜNCÜ 
YILINA YAKIŞAN KURS!
Kursta Cumhuriyetin yüzüncü 
yılına münhasır tabloların 
yapılması ise kursa ayrı bir 
boyut kazandırdı. Özellikle Usta 
öğretici Meral Bıyıklı tarafından 
yağlı boya tablo olarak çizilen 
“Atatürk Portresi” görenlerin 
ilgisini çekerken kursun önemini 
bir kat daha arttırdı. Yapılan 
çalışmakları yerinde inceleyen 

Halk Eğitim Müdürü İbrahim 
İlhan Kalyoncu ve Müdür 
Yardımcısı Mehmet Demirci, 
usta öğretici Merak Bıyıklı 
yönetiminde yapılan çalışmaları 
çok beğendiklerini ifade ederek 
yılsonu sergimizde bu eserler 
mutlaka değerlendirilerek ve 
alıcı bulacağını ifade ettiler.
“KURS, 100. YIL 
DOLAYISIYLA DAHA DA 
ANLAM KAZANIYOR”
Verilen eğitimlerin bireylerin 
sanat alanında kendilerini 
geliştirmelerine yardımcı olacak 
teknikleri içerdiğinin altını çizen 
resim kursu usta öğreticisi Meral 
Bıyıklı; kursumuz 
Cumhuriyetimizin kuruluşunun 
100. Yılı dolayısıyla daha da 
anlam kazanıyor. Cumhuriyete 
özgü bazı eserleri çalışmak ise 
ayrı bir keyif veriyor. Ayrıca 
kursiyerlerimizin ilgilendikleri 
alanlarda temel teknikler 
öğretilmekte ve uygulama 
çalışmaları yapılmaktayız. 

Kursumuz ilerledikçe 
kursiyerlerimizin resim sanatına 
bakış açıları ve sanat anlayışları 
olumlu yönde değişiyor. 
Yetişkinlere yönelik verilen 
resim kurslarımız, bireylerin 
kendi yeteneklerini 
keşfetmelerine ve kendilerini 
ifade etme yollarını bulmalarına 
yardımcı olduğu da bir gerçek. 
Kursumuz kursiyerlerimizin 
kendilerini rahat 
hissedebilecekleri bir ortamda 
gerçekleştirildiğini ifade etti.
“KURUMUMUZDA HERKESİN 
İLGİSİNİ ÇEKECEK MUTLAKA 
BİR KURS VARDIR”
Usta Öğretici Merak Bıyıklı; Her 
yaştan herkesin sanatsal 
çalışmalara katılması yönünde 
teşvik edilerek, kişinin kişisel, 
zihinsel ve sanatsal gelişimine 
katkı sağlamak ve sanatı 
toplumda sevdirmek amacında 
olması gerektiğinin altını çizdi.  

Resim kursunda yetişkin 
bireylerin sanatı yaşamlarına 
dahil edebilmeleri için gerekli 
ortamları kendilerine sunmak 
için gayret ettiklerini ifade eden 
kurum Müdürü Kalyoncu; 
kurslarımızda temel teknikler 
öğretilmesi ve uygulama 
çalışmalarının yapılmasını 
sağlıyoruz. Resim kursu, 
bireylerin ilgilendikleri resim 
sanatının neresinde durduklarını 
fark etmelerine yardımcı olmak 
amacıyla desteklenmektedir. 
Resim konusunda hiçbir 
tecrübesi olmayan bireyler bile 
zaman ilerledikçe uygulanan 
eğitimleri pratiğe döktüklerinde 
ilk başlangıç noktasından ne 
kadar mesafe kaydettiklerini 
görüyorlar. Kendileri bile 
aldıkları olumlu dönüşlere 
şaşıracaklar. Kurumumuzda 
herkesin ilgisini çekecek 
mutlaka bir kurs vardır.

Vakfıkebir Halk Eğitimi Merkezi tarafından usta öğretici Meral Bektaş Bıyıklı, yönetiminde yetişkinler için resim kursu açıldı. Kursta Cumhuriyetin yüzüncü yılına yakışır tablolar ortaya çıktı.

BAŞKAN BAHADIR, BELEDİYECİLİĞİ Mİ UNUTTUNUZ
YOKSA HALKA HİZMETTEN Mİ VAZGEÇTİNİZ?
Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır, daha yaşanabilir bir Vakfıkebir için gecesini gündüzüne katması gereken belediyemiz, ilçemizde başlatılan çalışmaları bile umursamaz hale gelmiştir.

umhuriyet Halk Partisi 

CVakfıkebir İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır, 4 

mahallenin geçiş güzergahında 
olan, en önemlisi de Hikmet Kaan 
İmam Hatip Ortaokulu'na giden 
yolda yapılan bu çalışma 3 ay 
önce başlatılmış fakat bir türlü 
bitirilememiştir. Fındık sezonunda 
kapatılan bu yer 10 gün önce 
tekrar açılmış ve öylece 
bırakılmıştır. 
ŞİMDİ YETKİLİLERE SORMAK 
İSTİYORUZ!
1- Bu çevrede yaşayan 
vatandaşlarımız, onların çocukları 
buraya düşüp başına bir şey 
gelse kime nasıl hesap 
vereceksiniz? Vicdanınız bunu 
kaldırabilecek mi?
2- Yüklenici rmanın yapmış 

olduğu çalışmaları takip etmiyor 
musunuz?
3- 200-300 metre ileride 
Karayolları Genel Müdürlüğü 
dağları yarıp yol yaparken, 
Vakfıkebir Belediyesi Çamlık altı 
menfezlerini geçemez duruma 
nasıl geldi?
4- Eğer bu rezilliğin suçunu doğal 
gaz rmasına atacaksanız da 
sormak isteriz Vakfıkebir 
Belediyesi çalışanları olarak siz 
ne yapmaktasınız, sizin 
sorumluluklarınız nelerdir?
5- Çamlık Sahil Mahallesi Muhtarı 
Mehmet Bahadır'ın belediyeye 
vermiş olduğu birden fazla 
dilekçeyi görmezden gelme 
sebebiniz nedir?
6- Programda olmasına rağmen 
tam 6 yıldır yapılmayan dere ıslah 

çalışması için yeni bir sel 
felaketini mi bekliyorsunuz?
Başkan Bahadır, Vakfıkebir 
Belediyesi'nde görev yapan başta 
Başkan ve yetkililer görevlerini 
unuttuysa bizler görevlerini 
hatırlatmak için her zaman 
burada olacağımızı bilmenizi 
isteriz. Belediyecilik, kendine 
yakın olan partinin ilçe başkanıyla 
çalışıyormuş gibi poz vermekle 
olmaz. Belediyecilik, açtığınız 
çukurun başına 2 duba koyup bir 
şerit çekmekle de olmaz. Biz 
daha yaşanabilir bir Vakfıkebir 
için, halkımızın refahı için size 
doğru yolu göstermeye ve 
yapmadığınız görevinizi size zorla 
da olsa yerel seçime kadar 
yaptırmaya devam edeceğiz. 
Dedi.

CUMHURİYETİN YÜZÜNCÜ YILINA YAKIŞAN KURS!

Vakfıkebir Halk Eğitim Merkezi'nin yeni görüntüsü gönüllere dokunuyor.

HALK EĞİTİM MERKEZİ
ÇİÇEK AÇTI  

akfıkebir Halk Eğitimi 

VMerkezi Müdürü olarak 
İbrahim İlhan 

Kalyoncu'nun atanması 
neticesinde kurumda da 
değişimler göze çarpmaya 
başladı. Kurumda boş duvarlar 
usta öğreticiler Meral Bektaş 
Bıyıklı ve Yunus Kamalı'nın 
yönetiminde kursiyerler 
tarafından yağlı boya 
tablolarıyla boyamaya başlandı. 
“EMEKLERİ GEÇEN 
HERKESE TEŞEKKÜR 
EDİYORUM”
Boyanan boş duvarlar kurumu 
ziyarete gelenler tarafından, 
“her yiğidin yoğurt yiyişi “ farklı 
olduğu değerlendirilmesi 
şeklinde değerlendiriliyor. Usta 
öğreticiler Bıyıklı ve Kamalı, atıl 
durumda olan duvarlar 
öğrencilerimiz teoride 

öğrendiklerini pratiğe 
dönüştürmek için mükemmel bir 
ortam olarak değerlendirdik ve 
uygulamaya geçtik. Müdür bey 
Sayın Kalyoncu'nun okurlarıyla 
kurumumuz çiçek açsın istedik. 
Bu fikir daha önce 
düşünülmemiş ve spontane 
gelişen bir durum dediler. 
Kurumumuzda geçtiğimiz 
yıllarda görev alan 
arkadaşlarımızın yükselttiği 
çıtayı hem görsel hemde 
kurumsal olarak daha yukarılara 
taşımanın sevdasında 
olduklarını ifade eden Müdür 
Kalyoncu, bizi izlemeye devam 
edin. Değişim ve gelişim için 
kurum olarak start verdik. 
Herkesin imreneceği bir kurum 
olmanın savaşındayız diyerek 
emekleri geçen herkese 
teşekkür ediyorum dedi.



T
ürkiye Büyük Millet 
Meclisi'nde gündem dışı 
söz alarak ''Trabzon'un 

sorunlarını'' dile getiren Aydın, 
iktidarı hedef aldı. İYİ Parti 
Trabzon Milletvekili Yavuz 
Aydın: Bu millet size, 4 
Milletvekili, 1 Büyükşehir 
Belediye Başkanı,  16 İlçe 
Belediye Başkanı verdi, bu 
şehrin sorunlarına seyirci 
kalmamanız için bu milletin size 
daha kaç bürokrat vermesi 
gerekiyor? Vakfıkebir Devlet 
Hastanesinin durumu içler açısı.
BÖLGE HASTANELERİNİN 
SORUNLARI GÖRMEZDEN 
GELİNİYOR 
Büyükliman Bölgesi'nin en 
önemli hizmet birimi olarak 
faaliyetini sürdüren Vakfıkebir 
Devlet Hastanesi son yıllarda 
kaderine terk edildiğini ifade 
eden Yavuz Aydın, birçok 
poliklinik doktor yetersizliği ve 
eksikliği sebebiyle hizmet 
verememektedir. Kulak Burun 
Boğaz Polikliniği ve Nefroloji 
Polikliniğinde kadro olmasına 
rağmen halihazırda herhangi bir 
doktor görev yapmazken 
Nöroloji Polikliniğine 3,5 yıldır 
doktor ataması yapılmamıştır. 
Pediatri polikliniğinde hasta 
kabulü Tonya İlçesi'nden gelen 
doktorlar sayesinde 
verilebilmektedir. Vakfıkebir 
Devlet Hastanesi Kardiyoloji 
Polikliniğinin hastanede 
kadrosu olmasına rağmen, 
bölgedeki farklı hastanelerden 

rotasyon yapılarak hasta kabul 
edilmektedir. Bahsettiğim 
polikliniklerin hiç olmayışı ya da 
eksik oluşu sebebiyle hasta 
olan vatandaşlarımız çevre 
hastanelere sevk edilmiş ve 
mağdur olmuşlardır. Vakfıkebir 
Devlet Hastanesi'nde 
görüntüleme cihazları olmasına 
rağmen bu cihazlardan çıkacak 
sonuçları yorumlayan mevcut 
bir Radyolog bulunmamaktadır. 
Sonuçlar dışarıdan sözleşmeli 
bir radyolog uzmanına 
gönderilip 3 gün içerisinde 
hastaya ulaştırılmaktadır, 
ifadelerini kullandı.
SAĞLIKTA YAPTIĞINIZ 
DEVRİM SÖZDE KALDI
Trabzon Araklı Bayram Halil 
Devlet Hastanesi'ndeki duruma 
da değinen Yavuz Aydın, 
Kardiyoloji, Üroloji, Kulak Burun 
Boğaz, Nöroloji, Ortopedi ve 
Travmatoloji poliklinikleri kadro 
olmasına rağmen 1 yılı aşkın 
süredir atama 
gerçekleşmemektedir.  Trabzon 
Kanuni Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi Numune Kampüsü 
Kardiyoloji, Fizik Tedavi ve 
Rehabilitasyon, Romatoloji, 
Endokrinoloji ve Metabolizma, 
Gastroenteroloji ve Hematoloji 
polikliniklerinin tamamı Kaşüstü 
Kampüsüne taşınmıştır. 
Bununla birlikte; yeterli sayıda 
uzman hekimin olmayışı 
nedeniyle randevu oluşturma 
anlamında vatandaşlar mağdur 
edilmektedir. 3 ay ve daha uzun 

bir zaman dilimine 
sarkıtılan randevuların 
sayısı sürekli artmaktadır. 
Yüce Meclisin çatısı 
altında, Sağlık Bakanı 
Fahrettin Koca'ya sormak 
istiyorum. Trabzon'daki 
hastanelerde yaşanan 
doktor eksikliği hakkında, 
kendisi bilgi sahibi midir? 
Hani sağlık sektöründe 
çığır açmıştınız? Ne oldu? 
Bu sorunlar için hangi 
çözüm önerilerini 
hazırladınız? Şeklinde 
konuştu.
AKÇAABAT'TAKİ 
EMNİYET VE ADLİYE 

BİNALARININ AKIBETİ NE 
OLACAK?
Trabzon Akçaabat İlçe Emniyet 
Müdürlüğü'nün bugün hala 
konteynırda hizmet verdiğini 
vurgulayan Aydın, burası 
deprem bölgesi değil, 
depremden yeni çıkan bir şehir 
değil, bu acı tablo hepimize 
yeter! Özellikle buradan iktidara 
mensup Akçaabatlı 
siyasetçilere, tüm ilgililere ve 
yetkililere sormak istiyorum. 
Trabzon'un en gelişmiş 
ilçelerinden biri olan 
Akçaabat'ın Emniyet ve Adliye 
binalarının akıbeti ne olacak? 
Bu konu hakkında 
çalışmalarınız neler? Neden 
hala Akçaabat Emniyeti 
konteynırda hizmet veriyor? 
Akçaabat İlçe sakinleri ve 
kamuoyu bu sorunların biran 
önce çözülmesini bekliyor. 
Aynı şekilde Akçaabat 
İlçemizde Adliye binası sorunu 
da yaşanmaktadır. Geçtiğimiz 
aylarda ihalesi yapılan ama 
henüz tek bir çivi dahi 
çakılmayan yeni adliye binası 
ne zaman tamamlanacak? 
Düzköy İlçesinde Adliye binası 
olmadığı için buranın yükünü de 
Akçaabat İlçemiz 
karşılamaktadır. Hal böyle 
olunca Akçaabat Adliyesi'nin 
kapasitesi yeterli olmamaktadır. 
Bu sorunları göz ardı etmeyin, 
Trabzon şehrinin sorunlarını 
görmezden gelemezsiniz, dedi.
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VAKFIKEBİR DEVLET HASTANESİNİN
DURUMU İÇLER ACISI

İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, Trabzon'un sorunları hakkında Mecliste gündem dışı söz aldı.
Trabzon'un sorunlarının yanı sıra Vakfıkebir Devlet Hastanesi'nin içler açısı durumunu dile getirdi.

Büyükliman
Postası 24.11.2023

MASAL DAVET EVİ HİZMETE AÇILDI
Vakfıkebir İlçesinde Düğün, Nişan, Kına Gecesi ve her türlü eğlencelerde
hizmet verecek yeni bir mekan “Masal Davet Evi” hizmete açıldı. 

akfıkebir İlçesinde Düğün, 

VNişan, Kına Gecesi ve her 
türlü eğlencelerde hizmet 

verecek yeni bir mekan “Masal 
Davet Evi” hizmete açıldı. 
Vakfıkebir İlçesi Hacıköy 
Mahallesi Gülbahar Hatun 
Caddesinde modern bir 
atmosfere sahip Fatma Nur 
Yıldız Karaca ve Murat Karaca 
tarafından yeni bir mekan 
hizmete açıldı. Açılış törenine 
Van Adalet Komisyonu ve Van 1. 
Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı 
Eyüphan Kılıç,  Vakfıkebir İlçe 
Emniyet Müdürü Murat Soysay, 
Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı Kadem Sağlam, Esnaf 
ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet 
Kooperatifi Başkanı Hasan 
Topaloğlu, AK Parti İlçe Başkanı 
Ahmet Uzun, MHP İlçe Başkanı 
Mustafa Aynacı, İşadamı Bilal 
İslam, ilçe esnafları ve çok 
sayıda vatandaş katıldı. 
“BİR İLÇENİN DEĞİŞİMİ, BİR 
İLÇENİN GELİŞİMİ O İLÇENİN 
YATIRIMCISIYLA 
ALAKALIDIR”
Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı Kadem Sağlam 
yaptığı açılış konuşmasında; 
“Bizleri Heyecanlandıran bir 

açılışa geldik. Burada emeği 
olanlara canı gönülden teşekkür 
ediyorum. Bir ilçenin değişimi, 
bir ilçenin gelişimi o ilçenin 
yatırımcısıyla alakalıdır. 
Ticaret'te cesaretle alakalıdır. 
Çünkü peygamberimiz diyor ki! 
Ticaretle uğraşın ve cesur olun. 
Rızkın onda dokuzu ticarette ve 
cesarettedir. Bu da ne demektir, 
risk alarak zaman ayırmak 
yatırım yapmak demektir. 
Vakfıkebir'in gerçekten sosyal 
yönden ihtiyacı olan bir tesisin 
açılışında bulunuyoruz. Bu tesisi 
açan kardeşlerimiz yıllardır bu 
işle uğraşıyorlar. Bu 
kardeşlerimizin biz esnaf 
ahlakına sahip olduklarına canı 
gönülden kefiliz. Bu mekanlara 
bizler sahip çıkarsak ayakta 
dururlar. Çünkü sosyal yönden 
Vakfıkebir'in ciddi ihtiyaçları 
vardır. Bu ihtiyaçları giderecek 
olanda yatırımcıdır. İşte bu adımı 
atacak olan kardeşlerimizi 
ayakta tutacak olanda nedir, 
bizlerin sahip çıkmasıdır. Biz 
buradan Esnaf Odası Başkanı 
olarak söz veriyoruz. Her zaman 
yanınızda olacağız. Bu tesisin 
ayakta kalması bu millete hizmet 
etmesi için tebrik ediyorum, 

teşekkür ediyorum canı 
gönülden başarılar diliyorum. 
Yuvanız mutlu, iş yeriniz hayırlı, 
kasanız bereketli olsun dedi.”
“VAKFIKEBİR'İN BİR 
İHTİYACINI KARŞILADILAR”
Van Adalet Komisyonu ve Van 1. 
Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı 
Eyüphan Kılıç, “Murat Karaca ve 
değerli eşi Fatma Nur Karaca'nın 
bu sektörde dört beş yıl gibi bir 
emekleri söz konusu. Bu 
tecrübeleri, bilgi birikimleri ve 
teknik donanımlarını farklı bir 
konsepte taşıdılar ve bu iş yerini 
açmaya karar verdiler. Bende 
esnaf odası başkanım gibi 
Vakfıkebir'in bir ihtiyacı olduğunu 
düşünüyorum ve bu ihtiyacı 
karşıladıklarına inanıyorum. Tabi 
özellikle serbest piyasada bu 
şekilde faaliyet gösteren iş 
yerlerimizin sayısı arttıkça 
vatandaşlarımıza çok daha 
faydalı olacaktır. Daha rahat 
güzel günler 
gerçekleştireceklerdir. Ben 
tekrardan bu iş yerini açan Murat 
Karaca ve Değerli eşi Fatma Nur 
Karaca'ya Vakfıkebir ilçemiz 
dahil tüm bölge ilçelerimize 
illerimize hayırlı uğurlu olmasını 
temenni ediyorum dedi.”
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BÜYÜKLİMAN BASININDAN EMNİYETE ZİYARET
Vakfıkebir Büyükliman Postası Gazetesi Haber Müdürü Sadık Aydın, Büyükliman Medya
Haber Sitesi Sahibi Mehmet Bülent Alp ve Beşikdüzü Kuzeyses Gazetesi Sahibi Ahmet Saraç
Beşikdüzü İlçesinin sevilen Emniyet Müdürü Ahmet Bekar'ı makamında ziyaret ettiler.

iyaret samimi bir ortamda 

Zgeçti. Sohbette ister istemez 
seçimde konuşuldu. 31 Mart 

2024 tarihinde yapılacak olan 
Mahalli İdareler Seçimlerinde ilçede 
hareketli bir seçim geçirileceği, 
insanları sevecek, halkı 
kucaklayacak, ilçenin sorunlarını 
bilen, sorunların karşısında çözüm 
üreten insanların başkan adayı ve 
başkan olmasından yana 
olduklarını belirttiler.

U
zun yıllar yurt dışında 
görev yapan ve 
yetiştirdiği yüzlerce 

öğrenciye rehber olan Emekli 
öğretmen Şenol Bahadır yurt 
dışında ve yurt içinde görev 
yaptığı sürece öğretmenlik 
deneyim ve tecrübelerini 
gazetemize değerlendirdi.  
Bahadır;  Öğretmenlik bir 
peygamberlik mesleği olması 
nedeniyle öğretmen yetiştirme 
her ülkenin birinci önceliği ve en 
önemli görevi olması gerektiğinin 
altını çizerek tecrübelerini şöyle 
sıraladı;  Cumhuriyetin 
kuruluşunda bu yana çeşitli 
merhalelerden geçen öğretmen 
yetiştirme genelde siyasetin 
suistimal alanı olduğunu 
üzülerek görüyoruz. 
“KÖY ENSTİTÜLERİ” 
SAYESİNDE ÖĞRETMEN ÇOK 
SAYGIN BİR ROL 
OYNAMIŞTIR
Çünkü cumhuriyetin ilk yıllarında 
“Köy Enstitüleri” her konuda 
yerlere serilmiş bir ülkenin her 
derdine deva olabilecek; 
gerektiğinde okulunu sıfırdan 
inşa edebilecek, köyde sağlık, 
tarım, ziraat konularında 
danışmanlık yapabilecek çok iyi 
yetişmiş kadrolarla bu yapılanma 
gerçekleştirilmiş, öğretmen çok 
saygın bir rol oynamıştır. Günün 
öğretmeni etrafına ışık saçan 
köye köylüye rehber olan 
herkesin akıl danıştığı çok kutsal 
bir mesleğin temsilcileri idi. Köy 
Enstitüsü mezunu öğretmenlerin,  
yaktığı aydınlanma ışığının gücü 
bazı mihrakları, feodal yapıdan 
beslenen menfaat gruplarını 
rahatsız etti ve meclisteki 
uzantıları aracılığıyla okulları 
kapatıldı. Sonraki süreçte 
ortaokul sonrası seçilerek alınan 
öğrenciler öğretmen okullarında 
yetiştirildi ve öğretmen açığı 
kapatıldı, bu sistem de bir Köy 
Enstitüsü verimliliğinde olmasa 
bile savunulabilecek bir 
uygulama idi. Ancak yetmişli 
yıllarla birlikte her siyasetin kendi 
yandaşını kadrolaştırma çabası, 
daha sonraki yıllarda her meslek 
grubundan üniversite 
mezunlarından öğretmen 
devşirme politikası eğitim 
sistemini ve öğretmenliğin 
kariyerini yerlere serdi. Tabii ara 

eleman yetiştirmeye yönelik 
yapılanma yerine, alt sınıflarda 
yapılacak rehberlikle çocukların 
yeteneklerini ilgilerini tespit edip 
hangi eğitimi almadı gerektiğini 
tespit edip yönlendirme yerine, 
bütün öğrencilere liseyi 
bitirmeleri yönünde telkinde 
bulunup, üniversite kapılarına 
milyonlari yığıp, yeteneklerine 
ilgilerine bakmadan standart bir 
sınavla gençler belki de hiç 
ilgileri olmayan alanlarda eğitim 
görmek zorunda kaldılar ve 
bunun sonucu sevmedikleri bir 
mesleği icra etmek zorunda 
kaldılar. Sonucunda işini 
sevmeyen sevmediği için mutlu 
olmayan huzursuz kaygılı bir 
toplum inşa ettiklerini belirten 
Emekli öğretmen Bahadır;
“ÖĞRETMENLİĞİN 
SAYGINLIĞINI TEKRAR 
KAZANDIRIP,  CAZİP BİR 
MESLEK HALİNE 
GETİRİLMELİ”
Ne yapmalıyız? Öğretmeni nasıl 
yetiştirmeliyiz? Elbette bu soru 
bu konunun uzmanlarının 
yanıtlayacağı bir sorun. Ancak 
âcizane sokaktan görülebilen 
çözümler de var tabii. Öncelikle 
öğretmenliğin saygınlığını tekrar 
kazandırıp, öğretmenlik cazip bir 
meslek haline getirilmeli. 
Öğretmenlik ekonomik olarak 
cazip hale getirilmeli.
Bu aynı zamanda verimliliği 
artıracak, yeni nesillerin daha iyi 
yetişmesini sağlayacak, 
öğretmenin bütün dikkat ve 
konsantrasyonu sınıfta olacaktır. 
Yüksek puanlı öğrenciler için 
burslar, krediler verilerek zeki 
öğrencilerin öğretmenliği 
seçmesi sağlanmalıdır.
DEVLETİN ASLİ 
GÖREVLERİNDEN BİRİ DE 
PLANLAMADIR
Devletin asli görevlerinden biri 
de planlamadır. Yılda eğitime 
kaç öğrencinin katılacağını, 
bunun mukabilinde ne kadar 
öğretmene ihtiyacı olduğunun 
hesaplanması yapılmalı. 
Branşlarda ihtiyacın en fazla 
yüzde onu kadar fazla mezun 
edip, işsiz öğretmen ordusu 
yaratılmamalıdır. Günümüzde 
birçok branşta okullardaki 
öğretmenden daha çok pazar 
yerinde ekmek peşinde koşan 
öğretmen vardır. Öğretmen 
eğitimi süresince okullarda 
yeterli staj ve gözlem 
yapabilmelidir. Stajyer 
öğretmenler mümkünse en 
teşkilatı okullarda rehber 
öğretmen eşliğinde sınıflara 
girerek eğitim şevki 
kırılmamalıdır. Özellikle sınıf 
öğretmeni Avrupa'da yaygın olan 
uzman sınıf öğretmeni statüsüne 
geçirilerek, her yıl aynı sınıfı 
okutmak suretiyle hem materyal 
geliştirme konusunda hem de 
her yıl programa yabancı olmak 

derdinden kurtarılmalıdır. Bu 
aynı zamanda sınıf öğretmeninin 
eksik yönlerinin öğrencide aynen 
ortaya çıkmasını da önleyecektir.
ÖĞRENCİLER ÖĞRETMENİN 
VE AİLENİN YARIŞ ATI GİBİ 
YARIŞTIRILMAKTADIR.
Sayısal yönü iyi bir öğretmen, 
diğer bir alanda eksik olabilir. 
İlkokul süresince aynı öğretmen 
elinden çıkan bir öğrencinin 
öğretmenin kopyası olarak 
mezun olmasının önüne geçilmiş 
olacaktır. Öğrenme sürecinin 
değerli olduğunu, her öğrencinin 
kendi öğrenme hızına saygı 
duyduğunu söyleyen eğitim 
sistemimiz sonuç odaklı bir 
ölçme ile öğrencileri ayrıştırıyor. 
Bu ayrıştırmayı bildiği tek 
yöntemle çoktan seçmeli 
sorularla yapıyor. Çocuğumuzun 
yazılı anlatım gücünün, konuşma 
becerisinin, nasıl bir dinleyici 
olduğunun bir önemi yok, çünkü 
sistem tek bir alana, okuduğunu 
anlamaya kilitlenmiş durumda. 
Bir çocuğun kişilik özelliklerinin 
de yani hayal gücünün, 
merakının, doğallığının, 
esnekliğinin dayanıklılığının, 
liderliğinin, cesaretinin, 
coşkusunun, tutkusunun, 
kararlılığının, mizah gücünün, 
şefkatinin,  yardımseverliğinin 
yaratıcılığının sistemde bir 
önemi yok. Tek bir yöntemle ve 
kısa bir sürede eleme yapmak 
tek gerçeklik. Çünkü sistem 
öğrencilerin İlgilerini, 
farklılıklarını, öğrenme stillerini, 
öğrenme hızlarını bir değişken 
olarak görmüyor.
SİSTEM HERKESİ AYNI 
ELEKTEN GEÇİRİYOR.
Eğitim bilimi her çocuğu biricik 
görmeye, öğrenmeyi parmak izi 
kadar farklı olarak nitelemeye 
devam ededursun, sistem 
herkesi aynı elekten geçiriyor. 
Bu elekten geçirme işi de 
ailelere eşitlik adı altında 
sunuluyor. Herkes aynı sınavdan 
geçiyor canım yapan yapıyor 
işte, yapamayan da eleniyor, 
şartlar eşit. Başaran nasıl 
başarıyor? Bu koca yalana  
çocuklarımızı feda ediyoruz. 
Türk insanı dünya eğitim 
sıralamasındaki son sıralardaki 
yerinden hak ettiği yerlere gelir. 
Umuyorum ve diliyorum, insan 
kalitesi olarak dünyanın en iyisi 
olan Türk insanı dünya eğitim 
sıralamasındaki son sıralardaki 
yerinden hak ettiği yerlere gelir. 
Ancak bunun koşulu, her yıl 
okulların adını değiştirmek değil 
uzun yıllara dönük bir milli eğitim 
politikası ile olur. Ancak yetişme 
kalitesi ne olursa olsun, eğitim 
öğretimi dert edinenin sadece 
sınıfa girip, öğrenci ile göz 
temasında bulunan ve o 
öğrenme açlığını gören 
öğretmenin olduğunu 
düşünüyorum. 

EĞİTİMİN OLMAZSA OLMAZI ÖĞRETMENDİR
Emekli öğretmen Şenol Bahadır,  Öğretmenlik bir peygamberlik mesleği olması nedeniyle
öğretmen yetiştirme her ülkenin birinci önceliği ve en önemli görevi olmalıdır dedi.

Büyükliman
Postası 24.11.2023

24 KASIM
ÖĞRETMENLER GÜNÜ

Kutlu Olsun

ÇÖZÜM İÇİN ÜRETİLEN TÜM
TALEPLER GÖZ ARDI EDİLMİŞTİR
BASK Konfederasyonu ve tüm eğitim çalışanları sendikası Trabzon İl Başkanı Kemal Başkan'ın
yardımcı hizmetler  sınıf ının kaldır ı lması  i le  i lgi l i  yaptığı  basın açıklaması.

Tüm Eğitim Çalışanları 
Sendikası Trabzon İl 
Başkanı Kemal Başkan 

yaptığı açıklamada; “Bugün 
Türkiye genelinde grevdeyiz. 
Kamu çalışanlarının acil çözüm 
bekleyen sorunlarından olan 
yardımcı hizmetler sınıfının 
kaldırılması ve bu kadroda 
görev yapan kamu 
çalışanlarının eğitim 
durumlarına uygun kadrolara 
atanması için 1 günlük iş 
bırakma ve kitlesel basın 
açıklaması yapıyoruz.”
“ÇÖZÜM İÇİN ÜRETİLEN TÜM 
TALEPLER GÖZ ARDI 
EDİLMİŞTİR”
Öncelikle, 1965 yılında yapılan 

bir yasa ile devlet memurluğu 
kapsamına alınan yardımcı 
hizmetler sınıfı, aradan geçen 
58 yıl boyunca kendisine ihtiyaç 
duyulan her alanda, depremde, 
salgında, yangında, selde ve 
her türlü doğal afetlerde 
görevini layıkıyla yerine 
getirmiştir. Verilen her görevi, 
personel eksikliğine rağmen, 
görev tanımı olmamasına 
rağmen, her türlü zorbalığa ve 
mobinge maruz kalmasına 
rağmen yapmıştır. 1965 yılında 
hastaneler, okullar, kamu kurum 
ve kuruluşları sobalı iken ihtiyaç 
duyulan yardımcı hizmetler 
sınıfının sorunları, 58 yıldır 
hiçbir sosyal, özlük ve mali 
iyileştirme yapılmadığı için dağ 
gibi büyümüştür, çözümsüz 
bırakılmıştır. Ayrıca kurumların 
yardımcı hizmetler sınıfı 
personel ihtiyaçları da göz ardı 
edilerek yeterli istihdam 
sağlanamamıştır. Engelli 
bireylerin yardımcı hizmetler 
sınıfında çalıştırılması ile de 
işler iyice arapsaçına dönmüş, 
çözüm için üretilen tüm talepler 
göz ardı edilmiştir.
“SİYASİ PARTİLERİN 
VAATLERİ VE SÖZLERİ 
KAMUOYUNUN 
BİLGİSİNDEDİR”
1965 yılında yapılan yasa ile 
devlet memurluğu kapsamına 
alınan yardımcı hizmetler sınıfı 
maalesef Türkiye'nin 2.yüzyılına 

ve ihtiyaçlarına cevap 
verememektedir. Kamuda görev 
yapan 111.000 yardımcı 
hizmetler sınıfının acısı, feryadı, 
istek ve talepleri uzun zamandır 
siyasetinde gündemindedir.  
Siyasi partilerin vaatleri ve 
sözleri kamuoyunun 
bilgisindedir. Ancak hala YHS 
sorunu ötelenmekte, çözüm için 
umut bağlanan siyasi partiler 
sözlerini tutmakta 
gecikmektedir. Seçim öncesi 
verilen sözlerin tutulması, 
siyaset kurumuna olan güveni 
artıracağı gibi tersi bir durum ise 
güven kaybına neden olacağı 
açıktır. 14 Mayıs 2023 
Cumhurbaşkanlığı ve milletvekili 
seçimlerinden önce yardımcı 
hizmetler sınıfının kaldırılması 
ve eğitim durumlarına uygun 
kadrolara atanması ile ilgili söz 
veren cumhuriyet halk partisi, 
milliyetçi hareket partisi, yeniden 
refah partisi, iyi parti, gelecek 
partisi, deva partisi, demokrat 
parti başta olmak üzere mecliste 
bulunan tüm siyasi parti genel 
başkanlarına ve milletvekillerine 
sesleniyoruz.  İşte meclis, işte 
kürsü, davul sizde tokmak sizde. 
Türkiye Büyük Millet Meclisine 
yardımcı hizmetler sınıfının 
kaldırılması ile ilgili kanun 
teklifini getirin ve 111 bin 
yardımcı hizmetler sınıfına 
verdiğiniz sözünüzü tutun 
açıklamasında bulundu.

ALKIŞLAR GÖREN VE TAŞ'A
Siyasette pek az gördüğümüz manzaralardan biri Beşikdüzü İlçesi'nde
gerçekleşti. Bu manzara nedeniyle Gören ve Taş'ı kutluyoruz.

2024 yerel seçimleri öncesi siyasi 
partilerde hareketlilik başladı. 
Başkan aday adayları bir bir 

adaylıklarını açıklamaya başladı.  
Hafta sonu Beşikdüzü İlçesi'nde 
AK Parti mevcut Başkanı Ahmet 

Gören ilçesi için belediye başkan 
aday adaylığı için ilçe 
başkanlığından ayrıldığını ve 
aday olduğunu bölge yazılı ve 
görsel basınının önünde açıkladı.
ALKIŞLAR GÖREN VE TAŞ'A !
Daha önce AK Parti'den başkan 
aday adaylığını açıklayan Uğur 
Taş, Başkan Gören'e hem başarı 
hem de destek vermek için ilçe 
teşkilatında yerini aldı. Genç iş 
adamı Taş'ın bu nazik davranışı 
teşkilatta ve ilçede bir hayli 
gündem oldu. Vatandaşlar Taş'ın 
bu davranışının “Alkışlanacak 
Hareketler” olduğunu ve siyasi 
arenada her zaman görmek 
istenilen manzara olarak 
değerlendirildi.
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No:7/C    Vakfıkebir / TRABZON

HALK EÐÝTÝM MERKEZÝ ÇÝÇEK AÇTI  
Vakfıkebir Halk Eğitim Merkezi'nin yeni görüntüsü gönüllere dokunuyor.

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

VAKFIKEBIR'LI KADINLARA ISTIHDAM IMKANI 
Vakfıkebir Kadın Mesleki Eğitim Merkezi ve Ürün İşletme Atölyesi yakın bir tarihte hizmete giriyor. 

MÜHENDİSLİK

1 Günde İş Tesl�m�    Doğalgaz Tes�satı    Petek Tes�satı
Proje & Gaz Açma    Ücrets�z Keş�f

Uzman Kadro İle

VAKFIKEBİR’de Hizmetinizde.

Tel: 0533 073 7313 - 0462 616 0061SERDAR MUSAOĞLU

Tonya Yolu Üzeri Müftülük Karşısı - Vakfıkebir

SATILIK LÜX DAİRELER

0462 841 2442 0542 263 2688 www.uluduz.com.tremin@uluduz.com.tr  

GIDA İNŞAAT SANAYİ ve TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ

BEYLİKDÜZÜ EVLERİ DİLEKDÜZÜ EVLERİ
Beylikdüzü Evleri Adacık Mahallesi Beşikdüzü / TRABZON Dilekdüzü Evleri Adacık Mahallesi Beşikdüzü / TRABZON

> Sadık AYDIN 2'de

V
akfıkebir Halk 
Eğitimi Merkezi 
Müdürü olarak 

İbrahim İlhan 
Kalyoncu'nun atanması 
neticesinde kurumda 
da değişimler göze 
çarpmaya başladı. 
Kurumda boş duvarlar 
usta öğreticiler Meral 
Bektaş Bıyıklı ve 
Yunus Kamalı'nın 
yönetiminde kursiyerler 
tarafından yağlı boya 
tablolarıyla boyamaya 
başlandı. 


